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请定期清洗水箱、饮水盘等组件，清洗时请先关闭主机
勿将外置分体主机浸泡于水中，若表面有溅水请擦干后使用
请勿自行修理、拆卸或改装本产品
请勿暴力或在极端环境下使用本产品，以免导致产品损坏
如有未成年人操作产品，请在成人指导下进行

注意事项

使用建议

产品功能

产品参数

每2~4周更换一次滤芯，新滤芯先冲洗并浸泡15分钟再更换使用
初次使用的30s内主机可能会有较大声响，建议宠物避开，以免惊吓到您和宠物
Pro版请充满电后使用，充电时间为6h~12h

组装步骤

清洁灭菌水箱，保证水箱内无杂质后加入饮用水，将水箱平放于桌面
将外置分体主机安装至水箱上，并保证过滤头位于水箱内部
将精滤滤芯插入饮水盘下方的滤芯托盘
将装有滤芯的饮水盘安装至水箱上

产品型号：S1-Lite/S1-Lite pro                                产品尺寸：190×170×190mm
产品材质：ABS+PP+ 硅胶                                          产品容量：2.2L
电池容量：5000mAh（pro版）                               电源线长：1m
电源接口：Type-c                                                      产品净重：600g
输入电压：DC5V                                                         输入电流：<2A

Charge Port

Product Assembly

Friendly Warning

Use Advice

After Sales Service

Clean the sterilization tank to ensure that there is no impurities in the tank and add drinking water.
Install the external split host on the tank and ensure that the filter head is located inside the tank.
Insert the filter into the filter tray below the water tray.
Install the drinking water tray with the filter element on the water tank.

External split host can not be washed and do not immerse the split main unit in water.If the 
surface has splashed water,please wipe dry after use.
If a minor operates the product，please do so under the guidance of an adult.
Do not use the product in extreme environments as this may result in damage to the product.
Please do not repair disassemble or modify this product by yourself.
Please do not use the product violently to avoid damage to the product.

Product Function

/Power On/Off/
Press and hold the button for 2 seconds to turn on/off the pet water fountain with a beep
/Mode Switch/
After short pressing the power button: 
Buzzer drops two-induction mode; 
Buzzer drops one-timing mode.
/ Light instructions / (pro) 
Low power warning: Red Light 
Charging: Yellow Light 
Charging Complete: Green Light

Product Features

Product Model:S1-Lite/S1-Lite pro                           Size: 190*170*190mm
Material: ABS+PP+Silicone                                       Capacity: 2.2L
Battery Capacity: 5500mAh（pro）                         Power cord length: 1m 
Power interface: Type-c                                            Input Voltage: DC 5V
Input Current: < 2A                                                   Product Weight: 600g

If the quality problem occurs within 7 days from the date of receiving the product, you can 
choose to return it or replace it.
If the quality problem occurs within 15 days from the date of receiving the product, you can 
replace the same product.

In order to protect the health of your pet，it is recommended to replace the filter cartridge 
once 2~4 weeks.
Please rinse and soak the cartridge first before replacing the new filter element should be 
washed and soaked for 15 minutes.
Clean the water tank, drinking water plate and other components regularly, and please 
close the host first when cleaning.
In the first 30 seconds, the host may have a loud noise, it is recommended that pets avoid, 
so as not to frighten you and the pet.
Please use the Lite pro after a full charge, the charging time 6h~12h./ 开 / 关 机 /   长按开机键2秒，伴有长音“滴”提示

/ 模 式 切 换 /    短按开机键后：蜂鸣器滴两声-感应模式；蜂鸣器滴一声-定时模式
/指示灯说明/    低电预警：红灯 
                           正在充电：黄灯
                           充电完成：绿灯                     

（pro版）
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